
اخبارخبر كوتاه
 شهردار خرم آباد در جمع نمایندگان انجمن های مردم نهاد :

از حریم کاربریهای فضای سبز  با قدرت و جسارت دفاع می کنیم

افتتاح دو كانون سلامت محله در شهر كرمان

افزایش ۳/۴ درصدی مصرف سوخت منطقه لرستان در سه ماهه اول سال

با  ولی  داریم  کم  پول  امتیاز؛  گزارش  به 
خرم  توسعه  حرکت  نیازسنجی  و  بندی  اولویت 
زمین  با  توان  تمام  بخشیم.با  می  شتاب  را  آباد 
غصب  و  سبز  فضای  کاربرهای  تبدیل  خواری، 
اراضی و املاک عمومی شهر مبارزه می کنیم”این 
سخن را وحید شهردار خرم آباد در پاسخ به تقدیر 
و  فعالیتها  از  مردم نهاد  های  تشکل  نمایندگان  
اقدامات وی گفت.زمانی که نمایندگان انجمنها به 
و  اقدامات عمرانی  و  آمده  اباد  دیدار شهردار خرم 
همچنین مقاومت شهردار خرم آباد در برابر زمین 
مختلف  مورد  چند  در  را  سودجویان  و  خواران 
ستودند.شهردار خرم اباد در این نشست با تقدیر از 
فعالیتهای عام المنفعه و فداکارانه انجمنهای مردم 
و  مشوق  نهاد  مردم  انجمنهای  گفت:حمایت   نهاد 
جهت  در  شهری  مدیریت  برای  خوبی  پشتیبان 
شورای  اقدامات  شرح  با  است/.وی  شهر  توسعه 
شهر و مدیریت شهری در چند ماه گذشته اظهار 
داشت:با وجود کمبود منابع مالی اقدامات مهمی را 
شروع کرده و  یا در  دست اقدام داریم که تکمیل 
آنها  میتواند چهره شهر را تغییر دهد.دکتر رشیدی 
با تاکید بر دفاع مدیریت شهری از حریم  کاربرهای 

فضای سبز تصریح کرد:باید فضاهای سبز عمومی  
را حفظ کرده و نسبت به بالفعل کردن و توسعه آنها 
اقدام کنیم.وی با اشاره به برخی پروژه های بزرگ 
فضای سبز از جمله بوستان شاپوری  و  پروژه آبشار 
طلایی یادآور شد: پروژه بوستان شاپوری در حال 
اجراست که انشالله با تکمیل آن تعادلی در توزیع 
و  شمال  بین  تفرجگاهی  فضاهای  و  سبز  فضای 
بر کمک  برقرار خواهد شد که علاوه  جنوب شهر 

به رضایتمندی شهروندان منجر به کاهش سفرهای 
تفریحی درون شهری و در نتیجه کاهش ترافیک 

خواهد شد.رشیدی ادامه داد:
پروژه بوستان آبشار طلایی  نیز با شتاب و با 
حضور چند پیمانکار  در حال اجراست و امیدواریم 
آن  تکمیل  به  نسبت  زمان  کوتاهترین  در  بتوانیم 
بهارستان   زیرگذر  پروژه  مورد  در  نماییم.وی  اقدام 
بعد  پروژه  این  ما  کار  به  زمان شروع  نیز گفت:در 

از چند سال دارای ۱۶ درصد پیشرفت فیزیکی بود 
ماه گذشته  انجام شده ظرف شش  اقدامات  با  که 
پیشرفت فیزیکی آن به ۷۰ درصد رسیده است و 
انشالله تا مهرماه سال جاری به بهره برداری خواهد 
امیدواریم  کرد:  تصریح  اباد  خرم  رسید.شهردار 
سرعت بالای پروژه و تکمیل قریب الوقوع آن  باعث 
ایجاد  نارضایتی  و  گذشته  های  تلخی  فراموشی 
شده  ناشی از طولانی شدن این پروژه باشد و کام 
بازنگری  منطقه شیرین شود.وی  و ساکنین  مردم 
اولویت های کاری  از  را  تمام  نیمه  پروژه های  در 
مدیریت شهری دانست و بیان کرد:با بررسی های 
مجدد و بازنگریهای انجام شده  علاوه بر اصلاحات 
فنی، گاه تا دو میلیارد تومان در هزینه های برخی 
پروژه ها صرفه جویی شده است.دکتر رشیدی در 
پایان با تقدیر از  نقدهای  فعالان انجمن های مردم 
،منتقدین منصف و کارشناسان حوزه شهری  نهاد 
امور  فعالان  و  نخبگان  همه  کرد:از  خاطرنشان 
ایده  با  کنیم  می  درخواست  کارشناسان  و  شهری 
راستای  در  را  ما  و صحیح  به جا  نقدهای  و  دادن 
مناطق  در  خدمات  عادلانه  توزیع  و  شهر  توسعه 

مختلف حوزه شهری یاری نمایند

به گزارش امتیاز؛ دو کانون سلامت محله با 
حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی، مدیر کل امور 
معاونان  شهردارو  استانداری،  فرهنگی  و  اجتماعی 
پزشکی  علوم  دانشگاه  اجتماعی  امور  و  بهداشتی 
فرهنگ  و”خانه  مطهری  شهید  پارک  در  کرمان 

بهشت” خیابان فیروز آباد افتتاح شد.  
رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمان در مراسم 
افتتاحیه کانون محله سلامت پارک شهید مطهری 
به  منحصر  یا  فردی  مساله  سلامت،  مساله  گفت: 
ما مشارکت بخش ها،  اگر  نیست،  دستگاه خاصی 
جامعه  آحاد  و  دولتی  غیر  و  دولتی  های  سازمان 
خود  اصلی  هدف  آن  به  باشیم سلامت  نداشته  را 

نژاد”  رشیدی  رضا  دکتر”حمید  رسید.   نخواهد 
پیشگیری  عمده  مساله  دو  سلامت  در  افزود: 
دارد  اهمیت  آنچه  و  است  توجه  مورد  درمان  و 
محقق  برای  و  هاست  بیماری  بروز  از  پیشگیری 
شدن آن نیازمندیم تا مشکلات شناسایی شوند. وی 
با ابراز خرسندی از راه اندازی کانون های سلامت 
اندازی این کانون ها   با راه  در شهر کرمان، گفت: 
سطح  به  سلامت  موضوع  بخشی  بین  همکاری  و 
ادامه داد: در سال  جامعه گسترده می شود.  وی 
بحث  درمان  و  بهداشت  وزارت  توسط  اخیر  های 
سلامت و سلامتی رقم خورده و این مقوله فردی 
و منحصر به بخش خاص نیست و تنهایی از حوزه 

سلامت بر نمی آید بلکه آحاد جامعه و همه دستگاه 
و  باشند  داشته  نقش  توانند  می  که  ادارات  و  ها 
تقریبا همه ادارات را در بر می گیرد این مشارکت 
جمعی  باید وجود داشته باشد.  وی اظهار داشت: 
با  شهرستان  و  شهر  هر  در  پزشکی  علوم  دانشگاه 
محله  کانون های سلامت  این  همکاری شهرداری 

را راه اندازی می کند.
 ۱۰ کرمان  شهر  در  است  قرار  وی  گفته  به 
اجتماعی  امور  معاون  شود.   اندازی  راه  کانون 
مردم  مشارکت  نیز  کرمان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
در  معاونت  این  اهداف  از  یکی  را  سلامت  امر  در 
گفت:  و  کرد  عنوان  وزارتخانه  و  دانشگاه  سطح 

ارتقای  راستای  در  محله  سلامت  های  کانون 
شاخص های سلامت و زندگی راه اندازی می شوند.  
دکتر” حمید ابوسعیدی” افزود: افرادی که در این 
کانون ها فعالیت می کنند همه اهالی همان محل 
نام  ثبت  و  فراخوان  عمومی  از طریق  که  هستند 
در این کانون مشارکت خواهند داشت.  وی ادامه 
داد: در این کانون ها مشکلات محل شناسایی می 
شود، سپس این مشکلات اولویت بندی و در خانه 
مشارکت دسته  بندی می شوند و خانه مشارکت 
سلامت مشکلات و معضلات محله ها را در کارگروه 
سلامت و امنیت غذایی استان برای ارائه راه حل و 

رفع مشکلات مطرح می کند

به گزارش امتیاز؛ مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
نفتی در سه  فرآورده های  داد: مجموع مصرف  لرستان خبر  منطقه 
ماهه نخست سال جاری در استان به ۲۷۰ میلیون لیتر رسیده است. 
مهندس پیمان بهرامی مدیر این شرکت درخصوص مصرف ۴ فرآورده 
اصلی نفتی درسه ماهه نخست سال جاری استان گفت : در این سه 
ماه شاهد افزایش ۱۲ درصدی بنزین ، کاهش ۱ درصد ی نفتگاز ، 
کاهش ۷  درصد ی نفت سفید و کاهش ۵ درصدی نفتکوره  نسبت به 
مدت مشابه سال قبل در استان  بوده ایم .مهندس پیمان بهرامی مدیر 
منطقه  نفتی  اصلی  فرآورده  چهار  کل  مصرف  داشت:  اظهار  منطقه 
لرستان در سه ماهه اول سال ۹۷ به میزان ۲۷۰ میلیون  لیتر بوده 
 ۳/۴ مجموع  در  گذشته  سال  مشابه  مدت  به  نسبت  میزان  این  که 
درصد افزایش داشته است.مدیر منطقه لرستان، دررابطه با نفت سفید 

ماه  درسه  مصرف  عمده  کاهش  شد:  یادآور  نیز  منطقه  این  مصرفی 
فرآورده  این  مصرف  که  سفیدبوده   نفت  به  مربوط  امسال  نخست 
لیتر رسیده  به  ۶میلیون و ۵۳۰ هزار  یادشده،  زمانی  بازه  نفتی در 
که این مقدار نسبت به مدت مشابه سال پیش ۷ درصد کاهش یافته 
است .بهرامی علل افزایش ۱۲ درصدی بنزین معمولی نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته را تولید و افزایش خودروهای جدید ،افزایش تردد 
در استان و بهره برداری از جایگاههای سوخت جدیدالاحداث و علت 
کاهش۵ درصدی نفتکوره نسبت به سال قبل را  کاهش درخواست 
خرید سهمیه سوخت کارخانه سیمان دورود دانست.وی ادامه توسعه 
شبکه گاز شهری در صنایع ، شهرها و روستاهای فاقد گازطبیعی ، 
از دلایل اصلی کاهش مصرف نفت  را  پایش توسط کارکنان منطقه 

سفید برشمرد .

مدیر عامل شرکت آب وفا ضلاب استان اصفهان خبر داد:

پیشرفت 57 درصدی بازسازی شبکه فاضلاب اصفهان با بهره گیری از فاینانس خارجی چین

تقدیر مدیرسامانه تداركات الکترونیکی دولت از مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان

دلخوش در دیدار با مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان : 

امروز دغدغه ای برای سوخت رسانی به بخش های مختلف در استان گیلان نداریم

آب  شرکت  مدیرعامل  امتیاز؛  گزارش  به 
وفاضلاب استان اصفهان گفت: بازسازی شبکه های 
فاضلاب اصفهان در ۴ فاز طراحی شده است که در 
فاز اول ۵۰ میلیون یورو برای آن در نظر گرفتیم 
هاشم  است.مهندس  آغاز شده  نیز  اجرایی  روند  و 
اصفهان  اینکه  به  توجه  با  داشت:  اظهار  امینی 
فرسوده ترین شبکه فاضلاب را در سطح کشور دارد 
 ۵۰ فاضلاب  شبکه  بازسازی  راستای   در  بنابراین 
میلیون یورو در نظر گرفته شده است. هاشم امینی 
با اشاره به فرسودگی شبکه فاضلاب شهر اصفهان 
اظهار داشت: در سال ۱۳۴۴ شبکه فاضلاب شهر 
شبکه  این  بالای  قدمت  که  شده  اجرائی  اصفهان 
اساس  این  بر  داشته  دنبال  به  را  آن  فرسودگی 
بوده  اولویت هایی  از  یکی  فاضلاب  شبکه  بازسازی 
که در دستور کار قرار گرفته است .وی افزود: شهر 
در حوزه شبکه های  برخورداری  بیشترین  اصفهان 

این  قدمت،  جهت  به  اما  دارد  را  کشور  فاضلاب 
شبکه ها با خوردگی ها و ریزش های فاضلابی دست و 
پنجه نرم می کنند؛مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان گفت: لوله های فاضلاب شهر اصفهان 
از جنس بتن بوده و در اثر گاز فاضلاب دچار آسیب 
شده است؛ هزینه های اصلاح شبکه فاضلاب بسیار 
سنگین است .وی خاطرنشان کرد: علی رغم اینکه 
جزو  اصفهان  شهر  فاضلاب  و  آب  شبکه  بازسازی 
اولویت های ملی تعریف شده اما کمترین اعتبارات 
است؛  شده  داده  اصفهان  به  خصوص  این  در 
درصدد آن هستیم که پروژه تأمین مالی)فاینانس 
خارجی( عملیات بازرسی و بازسازی خطوط اصلی 
و نیمه اصلی شبکه فاضلاب شهر اصفهان با استفاده 
امینی  شود.مهندس  اجرا  دنیا  روز  تکنولوژی  از 
غیر  انشعابات  فرسودگی،  و  قدمت  داشت:  عنوان 
گازهای خورنده شبکه،  مناسب  تخلیه  مجاز، عدم 

پرهزینه بودن بهره برداری و نگهداری از تأسیسات 
شهر  فاضلاب  شبکه  بهسازی  مشکلات  جمله  از 
اصفهان است.وی بیان کرد: اصفهان نخستین شهر 
ایجاد شده  آن  در  فاضلاب  شبکه  که  است  کشور 
فاضلاب طی  بازسازی شبکه  و  بازرسی  و عملیات 
با  یورو  میلیون   ۵۰ بر  بالغ  هزینه ای  با  قراردادی 
مشارکت شرکتی  چینی در حال اجراست که طی 
۳۶ ماه ۳۶۰ کیلومتر از شبکه  فاضلاب شهر اصفهان 
بازسازی می شودمدیرعامل  بازرسی و ۲۵ کیلومتر 
شرکت آب وفاضلاب استان اصفهان تصریح کرد: از 
فاضلاب  بازسازی شبکه  دانش  در کشور  آنجائیکه 
با آخرین تکنولوژی روز دنیا  را نداشتیم از طریق 
فاینانس خارجی بازسازی شبکه فاضلاب را با کمک 
قرار  کار  دستور  در  چینی  و  آلمانی  کارشناسان 
دادیم.مهندس هاشم امینی  با بیان اینکه  به اینکه 
میلیون  بودجه ی ۲۰۰  دولت  هیات  طبق مصوبه 

یورویی  بازسازی شبکه فاضلاب اصفهان طی چهار 
مرحله در اختیار مسئولان اصفهان قرار می گیرد  
اعلام کرد: در حال حاضر فقط یک چهارم از این 
مدت  این  طول  در  شده    داده  تخصیص  بودجه 
قسمت قابل توجهی از این پروژه انجام و بیش از 
از شبکه های فرسوده که اصلاح آن    صد کیلومتر 
ضروری و فوریت دارند   شناسایی شده است.وی  
با بیان اینکه اولویت بازسازی شبکه فاضلاب شهر 
: در حال  ادامه داد  با نقاط فوق است   اصفهان   
حاضر   در حال  تکمیل این نقاط هستیم و سعی 
می کنیم تا تمامی این نقاط بازسازی شود.مهندس 
امینی  در باره مشارکت  شرکت های خارجی در 
اصفهان  گفت  فاضلاب  بازسازی شبکه   پروژه ی 
با  و  هم  باهمکاری  ایرانی  و  آلمانی  کاران  :پیمان 
کمک خط اعتباری چین درحال اجرای این پروژه 

هستند.

دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  مدیر  فر-اهواز:  وحیدی 
اندازی  راه  خاطر  به  ای خوزستان  منطقه  برق  مدیرعامل شرکت  از 
الکترونیک”  دولت  تحقق   “ و  دولت”  الکترونیکی  تدارکات  سامانه   “
تقدیر و تشکر کرد.به  سید امیر اصغری توچائی در لوح تقدیر اهدایی 
به محمود دشت بزرگ آورده است؛ در راستای پیشبرد و راه اندازی 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت و در جهت تحقق دولت الکترونیک 

و اهداف ترسیمی دولت تدبیر و امید در سال مزین به شعار حمایت 
از کالای ایرانی، مصدر خدمت ارزشمندی گردیده اید.لذا ضمن اغتنام 
فرصت و به مصداق حدیث شریف ) من لم یشکر المخلوق، لم یشکر 
می  تشکر  و  تقدیر  شما  ارزشمند  های  تلاش  از  بدینوسیله  الخالق( 
جنابعالی  توفیقات  مزید  است:  آمده  تقدیر  لوح  این  ادامه  در  گردد. 
نمایم. از درگاه احدیت مسئلت می  را در کلیه عرصه های خدمتی 

شایان ذکر است در اردیبهشت ماه سال جاری، شرکت برق منطقه 
ای خوزستان به واسطه فعالیت های انجام گرفته در راستای سیاست 
های کلی اقتصاد مقاومتی، ایجاد شفافیت و توسعه عدالت اقتصادی 
در معاملات دولتی و با عنایت به شاخص های تعیین شده دستگاه 
های پیشرو و فعال در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد( در 

ردیف ۱۰ شرکت برتر قرار گرفته بود.

به گزارش امتیاز؛ سید کاظم دلخوش ، نماینده مردم صومعه 
سرا در مجلس شورای اسلامی  مورخ )۲۳/۴/۹۷( با حضور در دفتر 
علی اصغر عباسی ، مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
این  کارکنان  و  مسئولین   ، مدیر  مطلوب  رسانی  خدمات  از  گیلان 
در مصرف  مردم  رویکرد  تغییر  به  اشاره  با  وی    . تقدیرکرد  شرکت 
نفت  از  کمتر  مردم  گاز  ورود  با  امروز   «  : گفت  نفتی  های  فرآورده 
سفید و نفتگاز در منازل استفاده می کنند و بیشترین تلاش شرکت 
نیز  مهم  این  که  است  بنزین  تامین  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی 
با مدیریت عالی عوامل شرکت ملی پخش در سطح استان به گونه 
برای سوخت  ای  ما مسئولین دغدغه  امروزه  که  انجام می شود  ای 
نماینده    »  . نداریم  گیلان  در سطح  مختلف  های  بخش  به  رسانی 
مردم صومعه سرا در مجلس شورای اسلامی با اشاره به افزایش تعداد 
خودروها از هفت میلیون به ۱۹ میلیون در ده سال گذشته و از طرفی 
عدم امکان جذب نیروی کارشناس کافی در بدنه وزارت نفت ، پالایش 
از نقاط قوت وزارت نفت و شرکت ملی  ، تامین و توزیع سوخت را 
پخش فرآورده های نفتی در کشور و استان ارزیابی کرد و گفت : » 
علیرغم افزایش تقاضا و مصرف بنزین ، عرضه مطلوبی صورت گرفته و 
این نشان از مدیریت صحیح برای تخصیص منابع است . «  دلخوش 
نتایج  از  را  ، کاهش تخلفات در جایگاهها  و مجاری عرضه سوخت 

نظارت ها و بازرسی های مطلوب و دقیق شرکت ملی پخش فرآورده 
های نفتی درگیلان دانست و افزود : » امروزه علاوه بر افزایش سطح 
کیفی ارائه خدمات در استان ، شاهد تخلفات گذشته در جایگاهها و 
مجاری عرضه نیستیم که این امر فعالیت برنامه محور مجموعه پخش 
را  در استان  نشان می دهد . «  عضو مجمع نمایندگان استان، وزارت 
نفت و به تبع زیر مجموعه آن در سطح کشور و استان  ) شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان ( را برای داشتن توقعات و 
مطالبات از قانونگزاران و دولتمردان محق دانست و گفت : » باید این 

مطالبات به موقع و به درستی انجام شوند . «  
وی همچنین با اشاره به سهمیه ۱۴ درصدی وزارت نفت از بودجه 
نفت مصوبه کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی گفت : » چنانچه 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی موفق به دریافت سهمیه خود به 
طور کامل نشده است ما آمادگی دفاع ، حمایت و کمک به این مجموعه 
شورای  مجلس  در  مردم  نماینده    »  . داریم  را  رسان  سوخت  عظیم 
اسلامی همچنین سیستم در باز و روی گشاده مسئولین شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان را در راستای تکریم ارباب رجوع 
ستود و تصریح کرد : » در راستای مطالبات مردم نقدهایی به عملکرد 
برخی مدیران دستگاههای اجرایی استان وارد است , اما مدیر شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان جزو مدیرانی هستند که با 

تلاش,  خدمات موثر  و تغییرات رو به رشدی  را  در حوزه نفت نسبت 
به قبل مدیریت نموده و  کارنامه قابل قبولی را از عملکرد خود در استان 
ارائه کرده اند که  ما نیزمتقابلا از ایشان سپاسگزاریم.«  عضو کمیسیون 
اقتصادی  مجلس با اشاره به اینکه در شرایط فعلی اقتصاد کشور را با 
مدیریت غیرجنگی نمیتوان اداره کرد گفت : » ناخواسته در شرایط جنگ 
اقتصادی قرار گرفته ایم فلذا باید با تاسی از مقام عظمای ولایت وحدت را 
سرلوحه امور قرار دهیم چراکه عدول از این کلام رهبری خیانت به ملت 
است . «  وی در همین راستا به لزوم اصلاحات در ساختار اقتصادی دولت 
اشاره کرد و افزود : »  با توجه به جایگاه شرکت ملی پخش چنانچه در 
این بخش بی توجهی صورت گیرد می تواند بحرانزا باشد اما می بینیم که 
مسئولین نفت و پخش فرآورده های نفتی در راس و بدنه هرم این جایگاه 
را بخوبی درک کرده اند و با مدیریت و ساماندهی مطلوب و بالاخص 
مسائل مربوط به کارت سوخت که در حال انجام است ؛ در صدد انجام 
این اصلاحات ساختاری هستند . «  نماینده صومعه سرا در خانه ملت در 
نهایت ضمن تقدیر مجدد از مدیر و کارکنان مجموعه پخش فرآورده های 
نفتی استان گیلان گفت : » تا به امروز هیچگونه کوتاهی و قصور کاری 
از سوی این مجموعه نداشته ایم و اگر در مواردی ضعف های موردی 
هم مشاهده گردد که البته طبیعی است ؛ حتما با خود مسئولین محترم 

استان حل خواهیم کرد . «

افزایش8 درصدی مراجعه به مراکز 
فنی خودروهای سنگین استان گیلان

به گزارش امتیاز؛ مهندس نازک کار، مدیر 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان با اعلام 
سالجاری  نخست  ی  ماهه   ۳ گفت:در  خبر  این 
شاهد رشد 8 درصدی مراجعه به مراکز معاینه فنی 
خودروهای سنگین سطح استان بودیم.وی افزود: به 
طور متوسط ماهیانه بیش از ۱هزار و ۹۷۰خودروی 
سنگین شامل انواع کامیون، اتوبوس و مینی بوس 
به دو مرکز فعال معاینه فنی خودروهای سنگین 
استان مراجعه می نمایند.آقاي نازک کار در ادامه 
خاطر نشان نمود: در ۳ماه سال جاری تعداد ۵ هزار 
و ۹۳۲خودروی سنگین جهت دریافت برگه معاینه 
فنی به مراکز معاینه فنی استان مراجعه نمودند که 
نسبت به مدت مشابه در سال قبل 8 درصد افزایش 
داشته است. مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای گیلان سپس افزود:در این مدت ۵ هزار و ۲۴۰ 
دستگاه خودرو پس از سپري نمودن مراحل مختلف 
تست مکانیزه، برگه معاینه فني دریافت نموده و 
یا  نواقص  وجود  دلیل  به  نیز  خودرو   ۶۹۲ برای 

اشکالات فني، برگه معاینه فنی صادر نشد.

عدم اطلاع مسئولین وزارت راه از 
تحویل ریل تولیدی ذوب آهن به 

راه آهن جای تعجب دارد
به گزارش امتیاز؛ دشتیانه معاون بازاریابی 
به  واکنش  در  اصفهان  آهن  ذوب  فروش  و 
راه و شهرسازی و مدیرعامل  ادعای معاون وزیر 
شرکت های ساخت و توسعه زیربناهای حمل ونقل 
کشور مبنی بر عدم تحویل ریل از سوی ذوب آهن 
در  ریل  محموله  اولین  گفت:  وزارتخانه  این  به 
و  گردید  راه آهن  تحویل  جاری  سال  ماه  خرداد 
اخبار مربوطه در رسانه ها و جراید کشور منتشر 
شد. محموله دوم نیز در حال تولید است که به 
محض اعلام آمادگی حمل توسط راه آهن، تحویل 
خادمی  آقای  می رسد  نظر  به  لذا  شد.  خواهد 
اطلاعات موثق و دقیقی در خصوص این موضوع 
دریافت نکرده باشند و این اظهار نظرایشان جای 
تعجب دارد. آنچه در پی می آید مشروح مصاحبه 
معاون بازاریابی و فروش ذوب آهن در این خصوص 
می باشد:آقای دکتر دشتیانه با توجه به اینکه در 
ماه گذشته خبر تحویل ریل تولیدی ذوب آهن به 
راه آهن را داشتیم ولیکن آقای خادمی معاون وزیر  
و  عامل شرکت ساخت  مدیر  و  و شهرسازی  راه 
توسعه زیر بناهای حمل و نقل کشور در مصاحبه 
ای با خبرگزاری فارس اعلام کرده اند که  ریل 
تولید داخل به این وزارتخانه تحویل نشده، لطفا 
لازم  توضیحات  موضوع  شدن  روشن  جهت  در 
آبان  در  ملی  ریل  تولید  بفرمایید.خط  ارائه  را 
ماه ۱۳۹۵ با حضور معاون اول رئیس جمهور با 
آهن  راه  نیاز  مورد  های  ریل  انواع  تولید  قابلیت 
 UIC60 و UIC54 ،U33  و مترو از جمله
افتتاح شد و اولین قرارداد فروش ریل بین ذوب 
آهن اصفهان و شرکت راه آهن برای ۴۰۰۰۰ تن 
ریل U33 منعقد گردید که اولین محموله ریل 
در خردادماه سال جاری با حضور مدیرعامل ذوب 
تحویل  اصفهان  استان  آهن  راه  مدیرکل  و  آهن 
و  ها  رسانه  در  مربوطه  اخبار  و  گردید  آهن  راه 
در  نیز  دوم  محموله  و  شد  منتشر  کشور  جراید 
حال تولید می باشد که به محض اعلام آمادگی 
حمل توسط راه آهن، تحویل خواهد شد لذا به 
نظر می رسد آقای مهندس خادمی اطلاعات موثق 
و دقیقی در خصوص این موضوع دریافت نکرده 
باشند و این اظهار نظر ایشان جای تعجب دارد. 
همانگونه که شرکت زیر ساخت و سایر خریداران 
مشخص  دلیل  به  خارجی  های  شرکت  از  ریل 
پرداخت  پیش  پرداخت  به   ملزم  سفارش  بودن 
و تأمین ضمانت های لازم در خصوص پرداخت 
نیز  داخلی  خرید  خصوص  در  باشند  می  ارزی 
همین مراحل وجود دارد،در حالیکه شرکت زیر 
ساخت در سال گذشته  درخواست خرید ریل از 
ذوب آهن  بصورت اعتباری و انجام تأمین مالی از 
طرف ذوب آهن را مطرح نمودند وعلیرغم شرایط 
یک طرفه درخواست مذکور،  ذوب آهن به این 
شرکت قیمت و شرایط فروش را اعلام نمود و از 
سال گذشته تا کنون منتظر دریافت پاسخ شرکت 
زیر ساخت هستیم.این رویکرد شرکت زیر ساخت 
کشور  به  واراداتی  ریل  مجموع  که  حالیست  در 
در سال های ۹۵ و ۹۶ و همزمان با بهره برداری 
تن  در حدود ۳۵۰۰۰۰  ملی  ریل  تولید  از خط 
بوده و  با واردات ریل در۷ سال ماقبل آن برابری 
می کند و طبق اطلاعات ما انبارهای شرکت  راه 
های  ریل  از  مملو  کشور  گمرکات  حتی  و  آهن 
با  این موضوع  این دو سال است که  وارداتی در 
اعلام معطل بودن پروژه ها برای تأمین ریل در 
تناقض است.در خصوص کیفیت ریل های وارداتی 
نیز مباحث زیادی مطرح است که ورود سازمان 
های  ریل  کیفی  شرایط  مقایسه  و  مسئول  های 
تولید ذوب آهن اصفهان با ریل های وارداتی  می 
لازم  پایان  در  کند.  روشن  را  موضوع  این  تواند 
به توضیح میدانم که شرکت ذوب آهن اصفهان 
بعنوان اولین، معتبرترین و باکیفیت ترین تولید 
جهانی  شده  شناخته  برند  کشورو  فولاد  کننده 
که با صادرات محصولات خود بر اساس بالاترین 
استانداردهای روز دنیا به کشور های اروپایی این 
به  عمل  راستای  است.در  کرده  ثابت  را  موضوع 
و  مقاومتی  اقتصاد  تحقق  در جهت  ملی  وظیفه 
جلوگیری از خروج میلیاردها دلار ارز از کشور در 
شرایط سخت تحریم نسبت به خرید و نصب و راه 
ریل  تولید  ترین خطوط  پیشرفه  از  یکی  اندازی 
اقدام نمود و موفق به تولید ریل مطابق با سخت 
گیرانه ترین استانداردهای روز دنیا شدو آمادگی 
پاسخگویی به درخواست های واقعی خرید ریل با 
شرایط  منطقی و مورد قبول طرفین را دارد.بطور 
مهندس خادمی  آقای  مانند  دوستانی  نظر  قطع 
ما  همه  امیدوارم  و  است  مدیریتی  های  دغدغه 
مطابق منافع ملی و مصالح کشور عزیزمان عمل 
کنیم  و از تفکرات بخشی و حوزه ای  بپرهیزیم و 
با به راه اندازی هیاهوی رسانه ای فضا را برای سوء 
استفاده واردکنندگان ریل که قطعا کمترین توجه 
رابه منافع ملی دارند، مهیا نکنیم و با همدلی و 
همکاری  شاهد پیشرفت و آبادانی  ایران اسلامی 

باشیم.

معاون شرکت توسعه نیشكر و صنایع جانبی:
۵۹ درصد مزارع نیشكر به دلیل بی آبی 

در آستانه خشک شدن هستند
وحیدی فر-اهواز- معاون کشاورزی شرکت 
توسعه نیشکر و صنایع جانبی گفت: در حال حاضر 
که  دارد  قرار  کشت  زیر  نیشکر  هکتار  هزار   ۶۵
۵۹ درصد این سطوح به دلیل بی آبی در آستانه 
خسارت ۷۹ تا ۱۰۰ درصدی هستند و در صورت 
از بین رفتن کشت و خشک شدن مزارع نیشکر، 
اشتغال و اقتصاد خوزستان ضربه می بیند. حسین 
آمیلی، اظهار کرد: مزارع نیشکر از اول تیرماه تا به 
امروز فقط یک نوبت آبیاری شدند و این در حالی 
است که به ۴ یا ۵ نوبت آبیاری نیاز دارند و این 
یک نوبت آبیاری نیز فقط برای حفظ ریشه این 
از  امکان  بتوانیم در صورت  تا  گیاه ۵ ساله است 
خسارت های جبران ناپذیر بعدی به صنعت نیشکر 
عاملی  را  و خشکی  آبی  بی  کنیم.وی  جلوگیری 
برای بیماری و آفت گیاه نیشکر عنوان کرد و افزود: 
در حال حاضر نیشکر بیمار است و قسمت سبز 
رو  این  از  است.  داده  از دست  را  یا سبزینه خود 
در معرض طیف عظیمی از امراض نظیر کرم ساقه 
خوار، کنه، کرم ریشه خوار و …. قرار دارد و باید 
شرایط بد این گیاه را درک کنیم.معاون کشاورزی 
شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی تصریح کرد: 
در راستای صرفه جویی در مصرف آب، ۲ هزار هکتار 
از مزارع نیشکر کشت داده نشد و این در حالی است 
که در حال حاضر مزارعی نیز که کشت شده اند، 
هستند. شدن  خشک  آستانه  در  بی آبی  اثر  بر 

آمیلی با اشاره به حمایت های استانداری خوزستان 
در جلسه ستاد خشکسالی برای تخصیص آب به 
راهی  بتوانیم  که  امیدواریم  گفت:  نیشکر  کشت 
برای حفظ گیاه ۵ ساله نیشکر پیدا کنیم. پدیده 
خشکسالی، نیروهای شاغل در کشت و صنعت های 
نیشکر را با مشکلات فراوانی رو به رو کرده است 
و اگر مزارع نیشکر از بین بروند، معضلات جبران 
ناپذیری در حوزه اشتغال و تولید دامنگیر مجموعه 
توسعه نیشکر و استان خواهد شد.وی با تاکید بر 
این که باید سعی کرد حداقل هایی برای مجموعه 
بزرگ توسعه نیشکر فراهم شود، گفت: ما شرایط 
کنونی استان را کاملا درک می کنیم و تمام تلاش 
خود را برای گذار از بحران بی آبی به کار گرفته ایم 
و از تمام ظرفیت های موجود استفاده کرده ایم اما 
در استان نیز باید حداقل هایی برای صنعت بزرگ 
توسعه نیشکر در نظر گرفته شود.معاون کشاورزی 
شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی با اشاره به 
این که شرکت توسعه نیشکر در سال گذشته ۵۰ 
درصد از شکر مورد نیاز کشور را تولید کرد، گفت: 
اگر امسال بتوانیم ۶۰۰ هزار تن شکر تولید کنیم، 
از کشور جلوگیری  ارز  از خروج  به میزان زیادی 
به عمل می آید که این امر به اقتصاد کشور کمک 

زیادی می کند. 

آغاز بررسی پرونده بدهكاران بانكی 
در کمیته معوقات بانكی گلستان

از  جلوگیری  منظور  به  امتیاز؛  گزارش  به 
 ، تسهیلات   بازپرداخت  از  بانکی  بدهکاران  فرار 
رسیدگی به پرونده چهار شرکت بدهکار بانکی در 
کمیته رسیدگی به معوقات بانکی استان آغاز شد 
.رئیس کل دادگستری گلستان که رئیس شورای 
حفظ حقوق بیت المال استان را نیز بر عهده دارد 
پیشتر از  تشکیل کمیته بررسی معوقات بانکی با 
محوریت دادستان مرکز استان ،شورای بانک ها و 
اداره اطلاعات خبر داده بود .هادی هاشمیان گفت 
: در نخستین گام در این کمیته، بررسی پرونده 
چهار شرکت که در سال های 8۹ تا ۹۰ بیش از ۷ 
میلیارد تومان تسهیلات ریالی و بیش از ۴ میلیون 
یورو تسهیلات ارزی برای واردات مواد اولیه تولید  
دریافت کرده اند آغاز شده است .هاشمیان افزود :  
صاحبان این شرکت ها نه تنها کالایی وارد نکرده 
اند ، بلکه اقساط وام خود را نیز نپرداخته اند .این 
مقام ارشد قضایی استان با اشاره به این که برخی 
بدهکاران بانکی با طولانی کردن زمان مزایده ها 
و ارزیابی غیر واقعی املاک و دارایی ها به دنبال 
تاخیر پرداخت معوقات بودند گفت: افراد به دنبال 
اسناد و  اداره کل ثبت  با  بودند که در جلسه  ان 
املاک استان مقرر شد روند مزایده و کارشناسی 
ها تسریع و ارزیابی ها دقیق تر شود.به گفته ی 
متاسفانه  دهد  می  نشان  ها  بررسی   ، هاشمیان 
املاکی که افراد به عنوان وثیقه در اختیار بانک قرار 
داده اند ، چند برابر قیمت واقعی آن ارزش گذاری 
امر هم پس گرفتن معوقات  شده است و همین 
از بدهکاران بانکی را با مشکل مواجه کرده است 
.هادی هاشمیان گفت : در یک مورد از این پرونده 
ها ، کسی که وام دریافت کرده ، کارگر کارخانه را به 
عنوان ضامن معرفی کرده و عجیب تر این که بانک 
هم پذیرفته است .رئیس کل دادگستری گلستان 
گفت : در کمیته بررسی معوقات بانکی به دنبال 
المال  به بیت  بازگشت معوقات  برای  راهکارهایی 
افراد تسهیلات را پس  هستیم و درصورتیکه که 
ندهند ، برای آنان پرونده کیفری تشکیل می شود .

عملیات اجرایی مبارزه با ملخ مراکشی 
در استان گلستان

نباتات  حفظ  مدیر  امتیاز؛  گزارش  به 
گفت:  گلستان  استان  جهادکشاورزی  سازمان 
عملیات  فنی  و  اصولی  پیشبرد  راستای  در 
اجرایی مبارزه با ملخ مراکشی در استان اقدامات 
متعددی انجام شده است.دکتر کیانوش حق نما  
کپسول  تعداد  زمستان  و  پاییز  فصل  در  افزود: 
در هر متر مربع قبل از ظهور  و تعداد پوره در 
هر متر مربع مناطق کانونی پس از ظهور مورد 
برای  ردیابی صورت گرفت و عملیات شیمیایی 
مبارزه از نیمه اول فروردین ۹۷ آغاز شده است.
وی اضافه کرد: به منظور هماهنگی دستگاه های 
مرتبط نظیر ادارات منابع طبیعی، امور عشایری، 
دهیاران و مرتعداران، جلسه در محل فرمانداری 
های  اکیپ  سازی  آماده  جهت  ها  شهرستان 
مبارزه با ملخ تشکیل شد.۶دکتر حق نما تاکید 
خودروی  ۶دستگاه  تعداد  ارتباط  این  در  کرد: 
 ،ULV مبارزه با ملخ، ۴ دستگاه سمپاش های
 ۲ فرقونی،  ۱۰۰لیتری  سمپاش  دستگاه  یک 
 ۲ و  وانتی  پشت  لیتری  سمپاش۴۰۰  دستگاه 

دستگاه توربولاینر تعمیر و راه اندازی شده.
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